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Årsmöte i Gnisvärds bredbandsförening 
 
När:  2012-07-17 17:00 
 
Plats:  Tofta Bygdegård 
   
 

1. Val av ordförande vid föreningsstämman och anmälan om stäm-
moordförandens val av protokollförare 

Björn Risinger valdes som mötesordförande 
Lars Devallius valdes som mötets sekreterare. 
 

2. godkännande av röstlängden 
 
51 personer som representerade 42 fastigheter var närvarande på mötet. 
Det noterades att det inte fanns exakta andelstal per respektive fastighet om en röst-
räkning skulle behövas. 
Frågan lades vilande tills, och om det skulle behövas 
Röstlängden Godkändes. 
 

3. val av en eller två justeringsmän, 
 
Gunnar Unger och Gunnar Grönlund valdes till justeringsmän. 
 
 
 

4. frågan om föreningsstämman blivit utlyst i behörig ordning 
 
Mötet besvarade frågan med Ja 
 
 
 

5. fastställande av dagordningen 
 
Mötet Godkände dagordningen. 
 
 

6. styrelsens årsredovisning och revisionsberättelse 
 
Årsredovisning 
Classe Persson redogjorde för styrelsens arbete under året. 
Årsredovisningen finns på hemsidan. 
Gunnar Grönlund framförde kritik mot hur styrelsen informerat medlemmarna. Bor-
de vara minst 1 gång i månaden mot ca en gång per kvartal. 
Gunnar framförde också att medlemmarna borde upplysas om möjligheterna med 
bredband i det ”Digitala hemmet”. Gunnar delade ut ett papper på mötet, som belyser 
detta. 
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Styrelsens kommentar: 
Informationsspridningen kan bli bättre och tas med i kommande arbete. 
Arbetet bedrivs i tre steg. 
Kanalisation 
Fiberdragning 
Abonnemang 
Frågan ställdes om man ville ha en separat arbetsgrupp under styrelsen som jobbar 
med abonnemang. 
Frågan besvarades med tystnad. 
Vilket kan tolkas (sekreterarens tolkning) som att den ännu inte var mogen för att 
kunna tas ställning till. 
 
Fråga om EU-finansiering ställdes. 
Styrelsen berättade att vissa möjligheter kan finnas genom föreningen Bredband Got-
land och även operatörer lämnar bidrag mot att man tecknar långa abonnemang. 
Styrelsen kommer utreda möjligheten framöver. 
 
 
Revisionsberättelse 
Erik Clason, revisor drog revisionsberättelsen 
 
 
 

7. beslut om fastställande av resultaträkningen och balansräkning-
en samt om hur vinst eller förlust enligt den fastställda balans-
räkningen ska disponeras 

 
Classe Persson presenterade det ekonomiska utfallet. 
Stämman godkände årsredovisningen och fastställde Resultat och Balansräkning och 
Revisionsberättelsen kunde läggas till handlingarna. 
 
 

8. beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna 
 
Mötet beslutade att ge ansvarsfrihet till styrelseledamöterna 
 
 

9. frågan om arvoden till styrelseledamöter och revisorer, 
 
Beslutades att styrelsemedlemmarnas arvoden är 100 kronor/medlem och möte. 
Beslutades att Revisorns arvode är 300 kronor 
 
 
 

10. medlemsavgift för kommande verksamhetsår 
 
Beslutades att medlemsavgiften skall vara oförändrad dvs. 100 kronor för 2013. 
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11. beslut om antalet styrelseledamöter och styrelsesuppleanter som 

skall väljas 
 
Beslutades att antalet ordinarie styrelsemedlemmar skall vara 5 st och antalet supple-
anter skall vara 2 st. 
 

12. val av styrelseledamöter och styrelsesuppleanter 
 
 
Följande ordinarie styrelsemedlemmar valdes: 
Staffan Calais 2 år 
Eva Gottfridsson 2 år 
Björn Kleist  2 år 
Raymond Zielinski 1 år 
Gunnar Grönlund 1 år 
 
Följande suppleanter valdes: 
Göran Göransson 2 år 
Eva Risinger  1 år 
 
 
 

13. val av revisor och eventuella revisorssuppleanter 
 
Eric Clason valdes till revisor 
Anders Palmgren valdes till revisor suppleant 
 
 

14. val av valberedning 
 
 
Mona Snäckerström valdes till valberedningens sammankallande 
Göran Ryptenius valdes till valberedning 
Classe Persson valdes till valberednings suppleant 
 

15. styrelsens förslag att föreningsstämman beslutar om att före-
ningen skall färdigställa påbörjad kanalisation utan att avvakta 
region Gotlands arbeten med nedläggning av VA-ledningar. Om-
rådets omfattning bilaga till styrelsens förslag. 

 
Årsstämman beslutade att godkänna styrelsens förslag att föreningen skall fär-
digställa påbörjad kanalisation utan att avvakta region Gotlands arbe-
ten med nedläggning av VA-ledningar, under förutsättning att förening-
en inte kommer att drabbas av någon fördyring, beroende på detta. 
 
 
 



Gnisvärds Bredbandsförening   PROTOKOLL ÅRSMÖTE 2012 
         2012-07-17                                   Sida 4 (4) 

Org. nr 769622-4414 
   
 
 

 
 

 
 

16. Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor. 
 
 
 
 
 
Mötet avslutades och de två avgående styrelsemedlemmarna Classe Persson och Lars 
Devallius tackades för det arbete som nedlagts. 
 
 
 
 
 
 
Vid Protokollet 
 
 
 
-------------------------------------- 
Lars Devallius 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
 
--------------------------------   ------------------------------------ 
Gunnar Grönlund   Gunnar Unger 
 
 
 
 
 
Styrelsen vill utanför protokollet uppmana medlemmar att följa utvecklingen via 
föreningens hemsida www.gnisvardbredband.se samt upplysa föreningen om med-
lems e-postadress för att kunna effektivisera informationsutbytet. E-postadressen kan 
skickas till föreningens ansvarig för administration och webbsida Eva  
Risinger med e-postadressen eva@risinger.se 
 
 
 


